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Obračunska konferenca ZKS

Dobro opravljeno delo
V ponedeljek, 12. decembra so se na obra-

čunski konferenci zbrali člani občinske kon-
ference ZKS Ljubljana-Šiška. Uvodoma so ši-
šenski pionirji pozdravili konferenco ter pre-
dali spominsko plaketo prvega partizanskega
mitinga, udeleženci pa so imeli priložnost vi-
deti kratek film o gospodarski dejavnosti v
občini v letošnjem letu.

Uvodni referat je podal sekretar komiteja
občinske konference ZKS Franc Hribar. V ob-
širnem pregledu dela v štiriletnem obdobju se
je dotaknil številnih vprašanj, s katerimi so
se srečevali šišenski komunisti. Posebna po-
zornost je bila podana družbeno-ekonomskim
vprašanjem. Ta se je odražala v boju za go-
spodarsko stabilizacijo, v usmerjanju gospo-
darskega in socialnega razvoja občine in utr-
jevanju samoupravljanja. V Šiški je število
OZD od 85 v letu 1974 naraslo na 158 v letoš-
njem letu, družbeni proizvod se je v tem času
podvojil, zaznavna pa je tudi večja izvozna
angažiranost.

Ob tem pa velja omeniti, da nekatere OZD
še vedno nimajo svojih srednjeročnih progra-
mov, čeprav smo že v drugem letu uresniče-
vanja srednjeročnega načrta gospodarskega in
družbenega razvoja. Imamo pa tudi več OZD,
kjer plani preskromno opredeljujejo poslovno
in dohodkovno povezanost in njihovo odvis-
nost v celotnem planskem procesu.

Na področju združevanja dela in sredstev
so bili doseženi dobri rezultati, vse premalo
pa je bilo storjenega za vključevanje v med-
narodno delitev dela. Lahko trdimo, da so bili
stabilizacijski plani dobro sestavljeni, toda
marsikje so ostali neizpolnjeni. Tu pa je za-
tajila odgovornost članov ZK, o kateri osnov-
ne organizacije niso razpravljale, niti sprejele
politično-vzgojnih ukrepov. Vsekakor pa je
dober družbeno-ekonomski položaj garant
dobre politične in varnostne situacije. Veliko
je bilo storjenega za krepitev sistema delitve
OD na vseh ravneh in krepitev različnih ob-
lik povezovanja in načel svobodne menjave
dela. Delegatski sistem se nenehno krepi in ši-
ri, o njem je bilo več celovitih razprav. Žal
smo bili večkrat zadovoljni samo s kritičnimi
ocenami. Med bistvene slabosti osnovnih or-

ganizacij ZK pri vključevanju v delegatski
sistem lahko štejemo preredko sestajanje ter
premajhno povezanost s Socialistično zvezo in
sindikatom.

V 180 osnovnih organizacijah Zveze komu-
nistov deluje 4300 članov ter je bilo samo v
zadnjih treh letih sprejetih 2400 novih članov.
Posebna aktivnost je bila izražena na področ-
ju idejno-političnega usposabljanja komuni-
stov s stalnimi in občasnimi oblikami izobra-
ževanja. Seveda pa so še osnovne organiza-
cije, ki nimajo planov idejno-političnega iz-
obraževanja. To pa pomeni, da je marksistič-
na osveščenost slaba. Vse aktivnosti mandat-
nega obdobja in doseženi rezultati pa dopu-
ščajo ugotovitev, da je Zveza komunistov v
naši občini dobro delovala in izpolnjevala svo-
jo avantgardno vlogo.

V vsebinsko zelo bogati razpravi so pred-
vsem poudarili vlogo koordiniranega dela pri
izvajanju delovnih programov družbenopoli-
tičnih organizacij, pomen podružbljanja ob-
rambnih priprav, vse večjo vlogo mladih ko-
munistov ter vlogo delavcev kot družbenih
nosilcev proizvodnje.


